



2024 – 2025 Afterschool Program Fee Structure 課餘班收費表

K2 – G8 幼稚班–八年級 (MAP Exam Supplement focus in G5+) (五年級開始重點中學考試輔導) SY24–25 全學年: 9/5/24 – 6/23/25 Semester 1 學期: 9/5/24 – 2/9/25 Semester 2 學期: 2/10/25 – 6/23/25	Full Year Tuition 學費	Two Installments (each semester) 分兩期付款, 每期繳付款項
		\$2,806 – \$5,020 每年 <i>Equivalent to 等於:</i> \$71.94 – \$128.71 per week 每週

KKCS accepts EEC vouchers. 廣教學校接受早期教育部的補助券。
 Daily meals included. 費用包括每日下午小點。

***INCREASED Financial Aid Available** 可申請助學金 (Sliding scale based on income)

Our financial aid program is structured to allocate increased resources to support families who earn below 80% State Median Income.

助學金計畫希望能盡可能著重幫助SMI 80%以下的家庭負擔學費

Sibling Discount (after the first) 兄弟姐妹優惠 **\$100** ****New Student Referral Incentive** 新生推薦獎勵 **\$50**

***Financial Aid Application** 廣教學校助學金

Kwong Kow Chinese School will offer financial aid for the 2024–2025 school year. This need-based financial aid is intended to help families with financial hardships enrolling in KKCS programs. Financial Aid may be available for families after reviewing their Form 1040 U.S. Individual Income Tax Return. Each student can only apply for one kind of financial aid. For example, if the student chooses to apply for financial aid for the Afterschool program, the student won't qualify to receive the financial aid for the weekend program.

中華廣教學校助學金計劃為協助更多有需要的家庭參加廣教多元化的課程, 詳情請向學校櫃檯索取表格。請備妥1040 美國個人所得稅報稅表。經查核後, 學校會告知是否符合獲得助學金資格。助學金僅能使用在一種課程上。例如: 學生若已獲得課餘班助學金, 便不能同時獲得週末班助學金。

****New Student Referral Incentive** 新生推薦獎勵

The New Student Referral Incentive is a financial gift to families who refer new student(s) to enroll in KKCS for the first time. Families can earn up to \$50 per new student (max. 4 students). The incentive will either be credit toward tuition or a cash refund back to the referring family. The referred student must register for at least 1 semester and pay the tuition in order for the incentive to be rewarded to the referring family. The referred family must fill out the referral section on the Registration Form.

新生推薦獎勵是為向 KKCS 推薦新學生入學的家庭提供的學費減免。每個家庭每推薦一位新學生, 廣教獎勵(最多)50美元(最多4名學生)。獎勵可以作為學費抵扣, 或以現金形式退還給推薦家庭。被推薦的學生必須至少註冊一個學期並繳納學費, 以便將獎勵授予推薦家庭。被推薦的家庭必須在註冊表上完成推薦的部分。

Early Arrival Option 提早到校

If you wish to drop off your child before 3:30 PM, you can pay \$400 for a full year or \$200 for each semester.